



重庆杰夫逊科技有限公司

JEFFER Engineering and Technology Co., Ltd.

4FL, B3 Saturn building, No.98 Star Road, New North Zone, Chongqing (401121), China

Ref. № JEF-SKL-CL201505(I)

05.05.2015 г.

Confirmation of the status of the exclusive representative (distributor) in the countries of the Euroasian economic union (EEU)

Подтверждение статуса эксклюзивного представителя (дистрибьютора) в странах Евразийского экономического союза (ЕАЭС)

Уважаемые господа,
Dear Sir's,

We are pleased to inform you that the representative authority (distributorship) of **JEFFER ENGINEERING AND TECHNOLOGY CO., LTD** products has been exclusively granted to company **Stekloimpex LLC** for the countries of Euroasian economic union (EEU):

Мы рады сообщить Вам, что эксклюзивные представительские (дистрибьюторские) полномочия на продукты, производимые компанией Huanghua Rongtai Mould Co., Ltd., в странах Евразийского экономического союза (ЕАЭС), были исключительно предоставлены компании Stekloimpex LLC.

Stekloimpex LLC, Registered office address: Joliot-Curie Street 17 A, Dubna, Moscow region RUSSIA, 141980.

ООО «Стекло Импекс», Юридический адрес: 141980, Московская обл., г. Дубна, ул. Жолио Кюри 17А, Почтовый адрес: 141980, Московская обл., г. Дубна, ул. Университетская, д.14, офис 211/212, **ИНН/КПП 7722734557/501001001**, **ОГРН 5107746015185**

Генеральный Директор ООО «Стекло Импекс» - Новиков Георгий Владимирович.

Contact person: Mr. George Novikov CEO Stekloimpex LLC.

Mobile +7 929 641 9002, +7 929 501 3039, Skype: novikov_george

E-mail: ngv@stekloimpex.ru g.novikov@gmail.com

Please address all your questions, orders and comments relating to the **Jeffers** product range to the **Stekloimpex** team which is continuously trained to all **Jeffers** products and applications on the field.

Пожалуйста направляйте все Ваши вопросы, заказы и комментарии, касающиеся продукции компании **JEFFER ENGINEERING AND TECHNOLOGY CO., LTD** в адрес компании ООО «Стекло Импекс» и господина Новикова Г.В.

We are convinced that the geographic proximity combined with their experience in the EEU Industry field will allow Stekloimpex to provide optimal support to EEU customers.

Мы убеждены, что географическая близость, объединенная с их опытом работы в промышленности стран ЕАЭС, позволит ООО «Стекло Импекс» оказывать оптимальную поддержку клиентов в странах Евразийского экономического союза (ЕАЭС).

Sincerely,

С уважением,

JEFFER ENGINEERING AND TECHNOLOGY CO., LTD

Managing Director

Mr. Yu Hongbin

